
24 UR NOGOMETA V STOŽICAH

Pravo družabno srečanje
Zelo uspelo prireditev je pripravila osnovna
organizacija Zveze socialistične mladine

Za dva dni se je igriSfie ob osnov-
m Soli Dahile Kumar sptememto v
srediSče družabnega zivl|enja Sto-
iic Pa ludi od drugod so prihajati
mladi m starl rsdovetineži, da bi
videl). kako izgleda 5lirnndua|setur-
na tekma v matem nogometu

Celotno pnreditev si ie zamisMa
in izpeljala osnovna organizacija
Zveze socialtst.čne raladine Stoii-
ce ob izdatnt podpori ostalih drui-
bcnopolttičnih orgaruzacij kraievne
skupnosit Stožice Mladinci so po-
ftasiiii dan mladosti in dvajsetlelni-
co sodelovania s Kumrovcem

V pelek. 21 majd. ob 17 uri. jes
pozdravnim nagovorom srečanje
oivonl predsednik kragevne konle-
rence SZOL Ivan Doviak, s prvo po-
dajo pa ga |B zaiel Emil SuSlar,
predsedntk skupSčme občine Beži-
grad Olvoritve se je udeieiita tudi
Milena Mihelič. predsednica obCin-
3ke konteronce ZSMS L.)ublians
Bvzigrad

V tBkmt sta se pomeriH čomata
ekipa iz Stoiic tn gostje z Snnja
Sodelovalo je oseminttindeset
igralcev. po &tiriindvajset v vsaki
ekipi Sreianje so vodili sodmki
Šlefan Bele, Rudl Gorjanc. Andrej
Žurapn Boris Krmavner Slednji je
z vetlko zavzetostjo sodeloval tudi
pri brganizaciji priraditve.

Tekma je ±& takoj ob začetku
prerasla v pravo dfužabno sreča-
nje PovpraŠno jebilookfogigrišča
m okrog okrepfievalnice slalno pri-
bliZno tristo ijudi. povsem nemogo-

ie pa je refr. koliko je bilo vseh. ki
so prišli pogledal stečanje. sa( so
kar naprej prihajali in odhajail Pri-
hajali so mladi in stah. ludi cele
druzine

Eden od orgamzatorjev. Andrej
Ozimk. je o poteku pnredilve pove-
dal

-Imeli smo nekaj težav z razsvet-
Ijavo Pred okrepievatmco je bilo
premalo proslora. ker preprosto ni-
smo priCakovati tolikšnega obiska.

Vse lo $o izkušnje za drugo lelo
Sicer pa moram poudariti, da nam
je 5la uprava Sole zelo na roko. saj
so nam odstopill igrišče, gardero-
be, !uše in elektriko za razsvetljavo
Največ zaslug za to ima ravnateljica
Avrelija Barle in pa oba hiSnika,
tovariša Živič m Petje

Tudi za lafine je bilo poskrbljeno.
Trije vojaki iz vojaSntce Ljuba Ser-
cerja - Josil Ivanovski. SiniSa Lelift
m Zoran Gojkovič. so v dveb kotlih
kuhali hrano Zoran Gojkovič je o
tem povedat -Presenečen sem, saj
kaj takega do sedaj Se nisem videl
Mladina organizira, vojska kuha,
Ijudje pnhajato. giedajo Takih pri-
reditev bi moralo biti vei. Za nas
vojake je to posebno doživetje. go-
tovo pajetudizadrugeljudi. kojim
lahko ponudimo pravo vojaSko
hrano- Vsekakor se je trojka izre-
dno lepo vklopiia v organizacijo
prireditve.

V soboto je prizorišče Stiriindvaj-
settirne tekme obiskala tudi pred-
sedntca konfarence mladlh v kra-
jevnih skupnoslih pn mestni kortfe-
renci ZSMS. Mojca Slovenc. Takole
je komentirala pnredilev: -Akcije
koi je Ia, so leio dobre m polrebne,
sa) so pravi načln, da v delo mta-
dinske orgamzacije pritegnejo čim
vočje Stevilo mladih. Prav danažnja
akcija je izredno odmevna. ne le v

bežigrajski občini, marveč po celi
Ljubljam Kar ji daje teio je. da je
neka -navadna- osnovna organi-
zacija mladine dovol| močna, da se
lahko loti take. sorazmerno obsež-
ne pnredilve. Vendar pa na gre
osnovne orgamzacije v Stozicah
pohvaliti samo zaradi te prireditve.
saj je la le ena mnogih. ki jih v
zadn|em času mladina organizira
tako na Sportnem. kulturnem in po-
litičnem področiu StožiSki mladin-
ski organizaciji je uspelo. da \e naš-
ta to. kar naj bi poslalo prava vsebi-
na dela vsake osnovne organizaci-
je Žal večina drugih osnovnih or-

ganlzacij tega še ni dosegla
Pohvalno je ludi. da orgamzacija

v Stožicah v svoje vrste vključuje
toliko različnih starosti, kar jasno
kaže. da mislijo tudi na bodoče ka-
dre-

Takote je o pnreditvi. ko se je ie
bliiala koncu. spregovoril predse-
dnlk OO ZSMS Stoiice Igor Pekle-
nik -Zelo sem vesel uspelega tek-
movanja. 5e zlasti pa discipline lek-
movslcev in gledalcev, ki so tako
najweč prispevali k uspehu tekme.
Če bo še naprej tako. bomo lahko
organizirali Se vefi takih prireditev
Da si jih Ijudje želijo. dokazuje
množičnost obiska, ki je presegla
vsa pnčakovanja -

To miset je potrdil tudi eden od
starejSih giedalcev -Tale priredi-
tev |e prav v redu. Pametno je. da
Ijudjo enkrat skupaj prtdejo. Lahko
bi bila vefikrat «

Srečanje se je končalo z rezulla-
tom 137:124 za Brinje. Vodja zma-
govite ekipe, floman DraSler je še
ves zasopel povedat -Seveda smo
veseli uspeha Tudi povabilo na
tekmo smo z veseljem sprejali. Ze
od prej poznamo tekmo -24 ur ko-
šarke-. ki se vsako ieto odvija na
Jetici in prav dobro se nam je zde-
lo, da bo zdaj nekaj takega tudi v
malem nogometu -

Levji delež ph orgamzaciji sreča-
nja -24 ur malega nogometa» je
seveda nosila mladmska orgamza-
cija, vendar bi uspeh nikakor ne
mogel biti tolikSan, Ce ne bi pobu-
de mladih sprejele in podprle vse
druge druzbenopolitične organiza-
cije v krajevni skupnosti Pomemb-
no vlogo j6 imelo tudi povezovanje
med samlmi mladinsklmi organiza-
cijami. Ekipi sta ras nosiU ime Sto-
zic in Brinja. a v njih so sodelovali
ludi mladinci iz BS-3, UržkeZatler.
\z KS 7. ssptsmber in 6e od kod
Kot zslo plodna se je izkazala tudi
povezavs z vojasnlco Ljuba Šar-
cerja.

Prebivalci Stožlc so prireditev
sprejeli za svojo Ob vsem tem sko-
raj ne preostane drugega. kot ds
ponovlmo besede gl«datcs, ki je
dejat: -Kaj takega bl lahko bilo ve£-
kni." SAŠO JANKOVIČ


